
ROMANIA
JUDETUL BTHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOBNr.662/28.03.2019

PROCES-VERBAL

Incheiat azi28'03'2019 in sedinta ordinara a consiliului local al comunei Saniob, stabilita::::#ffi,fi'l,lr,il.::1* iil#ff;, nr.s2/22.0s.iois , ."atu tu "i,i uffi;;i; sediur administrativ ar
La prezenta sed-inta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimar, Zatyko stefon_Adatbert, Kiss Istvan-MarJt:',_Iiit; i,';ir-Atexandru, toizio s;;;;r,";;;;, irZT*,"o,o,", Erdei Donut_E ug e n, To r o k r an o s, ::* ! b i r r:,' 

-tiir 
o, e n Are i-m ai," iolo * C o rn e t_M arc e t.Nu a absentat nici un consilier, -

Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef - primar qi d-na lvreta Maria-Erena - secretor .
S-a constatat ca sedinta este statutarr, particip0nd ll consilieri locali din totalul de 11consilieri in functie' 

'RDTNEA 
DE Zr:

D-l Zatyko Stefan Adalbert - presedinte de sedinta, ra invitatrad-rui primar, a preruat conducereailx'*fi 1:,',#,H[:'1fi:?xT:l#l1ffi;*1;#:ffi #xf3,Elilillffi 
',i","ai.,.i",ri.".",

1. Aprobarea ondiniide zi.
2' Aprobarea procesului verbal al gedinfei ordinare din data de 30.01 .2019.3' Proiect de hotrrdre privind aprobarea Planului de anariza si acoperire a riscur,or in domeniursituariilor de urgenta,la niverur comunei saniob, judefur Bihor, pentru anul2019.4' Proiect de hotdrdre privind aprobarea Planulul a" u,,prururnent si derim io*" uunui imobil aflatin domeniur pubric ar comunei Saniob in vederea inscrierii in cF.

,';.ril:::?ff"THI;privind aprobarea vdnztuiiterenului in suprafafd de 516 mp situat in
6' Proiect de hotirAre privind abrogarea tarifelor prevdzute ra art.2din HCL nr.r3/26.03.20r4privind aprobarea modului de exercitare a drepturui de acces ar furn*r,or de retere decomunicatii erectronice pe proprietatea pubrica si privata a comunei saniob .7' Proiect de. hotdrare privind aprobarea mecanismului de percepere a contribuliei pentrueconomia circularr pentru deqeurile municipale destinate a fi eriminate prin depozitare qi a tariferorce urmeazi a fi percepute de societrtile Ecobiho. sA qi a; coMpANIA nroiar SA incep,nd cu0 I martie 20 I 9 si prelungire Contract Delegare nr. 339/2009 .8' Froiect de hotardre privind aprobarea Actului Adifional nr.l la DocuMENTuL DE pozrrr.-,cu scopul de a implementa 9i realiza proiectul ,,Sistem de management integrat al deqeurilor ?njudefulBihor',

9' Proiect de hotrr6re privind aprobarea documentafiei de atribuire privind deregarea de gestiunepentrti operarea statiei de sortare/ Transfer din zona i, op"rur"usta{iei de tratare mecano-biologicaa deqeurilor oradea si a serviciului de colectur", t urrport .i u ulto. fluxuri de deseuri din zona 6 dincadrur sistemurui de Management Integrat ar Degeur,or din judefur Bihor.10' Proiect de hotirdre privind mandatareaAsocia{ei deDezvortare Intercomu nitard,prin Aparaturtehnic al asocia(iei ca in numele qi pe seama comunei s6 incheie, ardturi de operatorii de sarubritate,de contracte/ parteneriate cu organiza[iilecare implerne nteaza obligaflile privindrdspunderea extinsi a.producito.utri lOfn;, pentru a"q"u.it" 
"u." fac obiectul rdspunderiiextinse a producdtorului, care ," regdr"r" ?n degeurile municipale.

ll;,ii]T.,1,,1;,1?:1ffi,5::1[,X#'rea titruiui de cet,rean de onoare postmorrem ar comunei



12' Proiect de hotarare gnyind prezentareaRAPoRTULUI PRIMARULUI DE INFORMAREPRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A CONAWBI SANIOB PEANUL 20I8.
13 ' Proiect de hotarare privind aprobarea Raportului primarului comunei Saniob privind situatiagestionarii bunurilor si inventaiierea patrimoniutui cimunei la sfarsitul anului 201g.l4' Proiect de hotarare privind up.obu.* n p""-rrr+.iiru*tui comunei saniob privind ducerea laindeprinire a Hotararilor consiliurui Locar in u rriols.
15' Proiect de hotarare privind p"rurtini 

-rup-ou.t"ro. 
a" activitate pe anur 20lg aleviceprimarului si consilieiilor locafi din comuna SunioU.

16. Diverse.
SUPLIMENTAREA ORDINII DE ZI:

I Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii contractului de parteneriat in vederea cooper[rii indomeniul agricol intre UAT 
-saMog 

respectiv asoCralra acnrcuiroruLoR MAGHIARIDIN ROMANIA ORGANIZATIA ruD. BIHOR.

supune la vot proiectul de hotdrdre privind
a fost adoptat[ Ifotararea nr.ll, cu I 1 voturi

Dl. Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinfd
aprobarea ordinii de zi, cu suplimentarea ulterioari. Astfel
pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locaii procesul

t:fr?iji,tt1'#ei 
ordinare din 30.01.2019 pe care, p."sJJint"r" de sedinta r-a suprs spre aprobarea

." rrr?l:';Xffl;.rt"esul 
verbal a fost aprobat cu l1 voturi pentru, 0 impotrivd si 0 ablineri, adoptandu-

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotrrare privind aprobarea planului de analizasi acoperire a riscurilor in domeniul situaliilor de urgenta, ra nivelul comunei saniob, judefut Bihor,pentru anul2019, d-l primar prezintdraportul de specialitate gi proiectul de hotir6re.
Dl zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinti, aratd cdmaterialul a fost studiat in comisieqi nu sunt observalii sau comentarii.
dl' Preqedinte Zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hot6r6re, punctul trei al ordiniide zi' adoptandu-se Hotararea nr.13, cu 1l voturi p*t.r, o uo1u.i impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea planului deamplasament si delimitare a unui imobil aflat in domeniul pubtic al comunei saniob in vedereainscrierii in cF, d-lprimar prezintd,raportul de specialitate gi proiectul de hotrr6re.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinld, aratd, cd.materialul a fost studiat in comisieqi nu sunt observafii sau comentarii.
dl' Preqedinte zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hot6r6re, punctul patru alordinii de zi, adoptandu-se Hoiararea nr.14, cu t t uotirri f"n *, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea vf,nziriiterenului in suprafaf5 de 516 mp situat in localitatea ciuhoi, nr.15g, d-l primar prezintd,raportul despecialitate qi proiectul de hotdrdre.
Dl zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinfr, aratd, cdmaterialul a fost studiat in comisie;i nu sunt observalii sau comentarii.
dl' Preqedinte zatyko Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotrrare, punctul cinci alordinii de zi' adoptandu-se Hotararea nr.lS, cu 1l vofuri pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La puncful gase din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind abrogarea tarifelor prevrzutela art'2 din HCL nr'13126'03'2014 privind aprobarea modului a. 
"*"..itu"*'u a""ptrrri de acces alfurnizorilor de retele de comunicatii electronice pe proprietatea publica si privata a comunei Saniob,d-l primar prezintd,raportul de specialitate si proiectut ae notarare.

Dl Zatyko Stefan-Adalbert, presedintele de sedinfi, aratd cd"materialul a fost studiat ?n comisie
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gi nu sunt observa{ii sau comentarii.
dl' Preqedinte zat7t<o Stefan-Adalbert supune la vot proiectul de hotlr6re, punctul qase al ordinii dezi' adoptandu-se Hotararea nr.l6, cu 1l voturi pentru, o ultiri impotriva si 0 abtineri.

La punctul ;apte din ordinea de zi, Proiect de hotarare aprobarea aprobarea mecanismuluide percepere a contribufiei pentru economia circulari pentru deqeurile municipale destinate a fieliminate prin depozitare qi a tarifelor ce urmeaz5 a fi percepute de societrfile Ecobihor sA qi scCoMPANTA REOSAL sA incepind cu 01 martie 2019 si prelungire contract Delegare nr.339/2009,d-l primar invitd pe dl inspector de mediu Kuin-Nagy Lorant sd prezined raportul de speciaiitate qi proiectulde hotirdre.

Dl zatyko Stefan Adalbert, d-or3;!e sr"facd. o menliune gi arati c[ nu qtie dac6 avem noi contractde delegare din 2009 pe care .A tr"b;;;b si_l prelungim?
d-na secretar aratd c[ este.ro.tu delpre contractul prin care Asocia{ia de DezvoltareIntercomunitard Reosal deleg5 activitatea de salubrizare catre operatorul sc compania Reosal sA.Dl Zatyko stefan Adalbert aratd.in continuare deciziape care au luat-o consilierii in cadrulqedinlei de comisie, respectiv data de incepere a majorlrii tariferor sr fie I ii{ioggi nu I martie 2019,dupr care invitr la discu{ii. Iau cuvdntul consilierii in"ordinea inscrierii la discufii.Dl Kiss Stefan Alexandru aratr cd'in comuna noastr[ sunt dou[ categorii de persoane: careplStesc gi care nu plitesc, sau la care li s-a incheiat contract ;;; ;il;;""h"iat contract pentru unnumrr mai mic de persoane, decdt cel real. !e ce pana acum, c6nd tre^bui9 ,a *r.;-"ram tarifele, nu s-a qtiutacest lucru' care ar putea insemna un 10 sau 5 Yodin ce malorim acum? Dl primai s[ ne arate cum s-a ajunsla aceast[ situafie.

Dl primar aratd cd aceste contracte au fost incheiate intre compania Reosal qi gospodarii, fiindatribu{ia lor direct[' intradevdr acest lucru s-a re-ahzatcu sprijinul catorva salariafi din primdrie, care au fost
::,1p^"i:1tide 

companie cu 5 lei/contract.-Iar, dl inginer de mediu aici de faf[ poate sd v[ confirme de c6teorl ne-am certat pe acest subiect. chiar discutia u fo-rt- gi in prezenfa d-lui viceprimar, care impreun, cuinginerul de mediu au aceleagi atribufii in privin{a satuurizerii. Rispunsul d-lui inginer a fost acela c[ s-abucurat cr a putut sr faci coniractual chiar gi p"ni., o p".roura. Acest lucru nu estJ obligafia primarului sdsupravegheze' dar a fost supravegheat qi m-am implicat, am umblat chiar qi i"n""*r la Bors, personal gi cud-na secretar[ ca si negociiz tarifele acestea qi cred cd suntem ultima comuna .ur" ,u am adus hot6r6re. D-na directoare m[ sun[ incontinuu, la un momendat ne-a amenintat cu rezilierea gi chiar a trimis o notificare.DL Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinla, d6 cuvantul u.-aio*rui consilier inscris,Dl Torok Emeric, aratd cd, majolay prefuri ou. pru"r" n, ,uni- M;il;;;.r"ane sunt nevoite sipunr gunoiul in saci' Am aprobat alocarei de bani p.rtr; ;,i;le, dar nu s-a.., cumparat nici pdnd, azi. cdnd,vor fi pubele?

Dl primar aratd cd va da un rlspuns pe care ar putea s[-l dea oricare consilier qi chiar dl Torokar trebui sd gtie faptul cE alocarea sumei .-u a*t ru smrgitiiunului, iar para i, ,orentul de fa{i nu avembuget aprobat' Imediat dup[ aprobarea bwetului vor ti atoc"ti uyli crtre companie gi se vor achizilionapubelele' Dar' sr se .;tie faptul ca majoriLtea p"prli;i;;; pubele, este datorita viceprimarurui BuzaqNicolae care s-a sesizat cand vechiul"ope.ator'n;; h""1;rtd gi a inceput sr colecteze pubere de lagospod[rii' moment in care, impreun[ cu polilia, u oprir.uilgo.a pubelelor gi i-a scos din sat. in plus, dac6ave(i contract cu Reosal, citili-l gi o sd^vedeli ce primaria"ru u.. nici o obligafie s6 asigure pubele lagospod6rii.

DL zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedint5, ca o compl etare, atrage aten,tia c[ estehotirdre de bonsiliu pe care primarul are obliga{ia ,a o auca ia indeprinire, care reglem enteazdobligafiapersoanelor de a incheia contracte cu opratorulte salubrizare. Nu aJi-urmarit gi nu afi aplicat, conform hcl,sE fie amendafi ca sd incheie contracte cei care nu au incheiat. Astfel nu ali dat rispuns correct d-lui Kiss.La fel' d-lui Torok nu afi dat- un rispuns correct, incat, de doi ani de zile ne tot ziatemin consiliu ca slalocim bani din buget qi nu a(i executat nici pdnd acum.
Dl Laszlo Sandor, aratd" cd,prin hotrrdre de consiliu local, prevederile sunt duse la indeplinire,sau executate de primar, primarul fiind ;eful instituliei, a" u.""u nu trebuie s6 o. ia personal. Fiecarecetalean al comunei are obligafia sd defini un contract de salubrizJr-{ ;;;";r"#"*, verificd.Dl Kiss Stefan atatd ca o constatare, ci deqeurile aruncate in zonr aparfin persoanelor care nuau contract de salubrizare.
Dl viceprimar zatyko Jacint pune intrebarea, cum va fi rezolvat[ situalia cu persoanele pe

a
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contracte? cum vor fi adlugate acolo unde nu sunt trecute toate persoanele din gospodarie, mai ales ciacum vom avea tarife diferenliate pe numdr de persoane ?
d-na secretar aratd' cd" acest lucru se poate realizaprin intocmirea de acte adifionale la conhacte,gi ca modificare numir de persoane gi ca modificare de tarif.
Dl inspector Kuin atatd cd'a ?ntocmit o listd in care a actuarizatnumarul de persoane conformrealitdlii, pe care l-a inaintat la Reosal. s qvtqqttzaL rruural

Dl viceprim at aratd ci pe acest considerent a fost stabil ita data de I mai, pentru ci dureaz[ qitrebuie timp pdnr se va face o evaluare corecti, p6n6 se vor pregIti contractele.Dl primar, in continuare solicitd acordarea de z-miir, gi aratr ca ii, anul 2000 incoace, c6nd dlZatyko era primar gi dl Laszlo viceprimar, acum existr un primar care se poate certa zilnic,chiar dac6 inprimrrie existr compartimente cu atributii. in vremea u"""i up:l ur*u:u, ;i;;-*i-n* Kuin, care dupi cumspunea dl zatyko, atunci primar, salarul iui va n urigu.uinumai din 
"il.rri. ir',-"iut, .r"a c6 dl Kuin a datpattu amenzi pe care, personal, l-a obligat sa le dea]Dar, s6 se gtie,-conform nq.i'po.t rri qi a atribufiilorstabilite prin dispozifie d-lui viceprimar] rispunderea p.nt* gospoddrirea comunalr, inclusiv salubrizarea,aparfin viceprimarului zatyko Jacint qi inspectorului de mediu-ruin-Nagy ro.*t. cu toate acestea, eu suntcel care trebuie sd insist cu cur[{enia'la colonia a" Uluri qiJu cur[,tenia de prim6vard. Deci, nu e cazul sdatacati tot pe primar.

DL zatyko-stefan Adalbert, presedintele de sedinfi, solicita sd se incheie cu acest punct, cuspecificarea cd vor fi adoptate tarifele p.opur" irtcepdnd cu data de 1 mai 201t, ;; ;otivul de intdrziere, casr fie puse la punct contractele intre prlstator gi prestat. Mai arati cd aceasti discu{ie poate sa continue incdo s[ptimdnd' intru-cat nu am fost atentri, nu esie pusd la punct situafi", b;;;;f"I", !i'u".u*u este o campaniea d-lui primar qi nu vreau sd mai detariez,propun sd supunem ra vot.
Dl primar' inainte de a supune la vot, solicitr La pateacu campania si fie depus6 in scris, iar dacd,nu' oricum va depune el plangeri gi or sr dea atunci ,ipri""ti". n"ou.".", u muncit pentru salubrizare,impreund cu d-na secretar, 

"u 
ui."pii*arul pi cu inginerulie meoiu gi nu qi-a betut joc de comun6 sau desalubrizare, sau de firm-a respectivd, cum ?gi bat ei jo-c de .L 

- '

DL Zatyko Stefan Adalbert, pr"..dirt.l" d"e sedin15, supune.la vot proiectul de hot[r6re, adoptandu-se r{otarareanr.rT cu , voturi p"rt u, 0 voturi impotriva si'0 abtineri.

La punctul opt, noud 9i zece din ordinea de zi, care se leagi una de alta proiect de hotirf,reprivind aprobarea Actului Adifional nr.l Ia DocuMENTUL DE pozlTrl, cu scopul de aimplementa qi realiza proiectul ,rsistem de management integrat al deqeurilor in jude(ul Bihorrr,Proiect de hotrrffre privind aprobarea documenta{iei de atribuire privind delegarea de gestiunepentru operarea stafiei de sortare/ Transfer din zona 6, operarea stafiei de tratare mecano-biologicaa degeurilor oradea si a serviciului de colectare, transport si a altor fluxuri de deseuri din zona 6 dincadrul sistemului de Management rntegrat al Deqeurilor din judeful Bihor qi proiect de hotSrf,reprivind mandatarea Asocia(ei de Dezvoltare rntercomunitarr, prin Aparatul tehnic al asociafiei ca innumele qi pe seama comunei si incheie, al5turi de operatorii de salubritate, de contracte/ parteneriatecu organiza(iile care implementeaza obliga{iile privind rrspunderea extinsi a producrtorului(orR)' pentru deqeurile care fac obiectul rispunderii extinse a producrtorului, care se ..gx..." irl

lrT,".H[ [.,ffi# 
d-l inginer de mediu Kuin-Nagv Lorant prezinld,,in mare, raportere de speciaritate qi

Dl zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfr, aratd cd materialele au fost discutate ingedinla comisiilor de specialitate qi dacd mai este cazul, invitd"la disculii.
Nu se inscrie nimeni la disculii.

DL Zatyko Stefan Adalbert, p."r"dirt"l" de_sedinfd, supqe^ la-vot a proiectele de hot6r6re, puncteleopt' noui qi zece din ordinea de zi, adoptandu-se Hotararea 
"i.rg, rrotararea ,..i1 qi rrotararea nr.20,fiecare cu cu l l voturi pentru, 0 voiuri impotriva si 0 abtineri.

La punctul unsprezece din ordinea de zi, Proiect de hotrrflre privind acordarea titlului decetifean de onoare postmortem al comunei sflniob, domnului d..F;d;iliil.,, dl primar prezintd"expunerea de motive qi proiectul de hotirdre.
Dl Zatyko Stefan Adarbert, presedintele de sedinld, invitr ra discufii.
Dl Kiss Stefan Alexandru intreabr cine a ro.t., iriti.rea acestui proiect?



Dl primar aratd cd el, Molnar Jozsef a fost cu ideea inilierii acestui proiect.Dl Kiss Stefan Alexandru, ptezintd,felicitaripentru acest proiect, iar membrii familiei, cel pufinsi fie in temd.

Dl primar atatd" cd' acum avem hotdrdrea,iar din discufia cu d-na directoare de la centrul sociala inleles cr in luna aprilie va fi o intdlnire u cor.hirlri de administra{ie, moment in care va fi invitatdfamilia gi binenfeles consilierii locali care vor vrea sE fie prezenfi.Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintele o" r"airia, in semn de onoare, propune un moment dereculegere de 30 sec', dupi care ,upun" Ia vot proiectui'ie 
"h9t[r6re, 

purr.rui-urirp rezece,adoptandu-seHotararea nr'21' cu 1 l voturi p"rt r, 0 voturi impotriva si o autine.i qi propune o pauzdde l0 min.
La urmdtoarele puncte sunt prezentate RAP1RTUL 1RIMARULUT DE TNFuRMARE pRrvrNDSTAREA ECoNoMrcA, socrAiA sI DE MEDru A coiuvnt s,qMoipE ANUL 2018, dupd careRaportul primarului comunei saniob privind situatia gestionarii bunurilor si inventariereapatrimoniului comunei Ia sfarsitul anutui 2018, qi Rapr"trr primarutui .o-uo.i saniob privindducerea la indeplinire a Hotararilor consiliului Local in anur zois qi R"p;td" de activitate pe anur2018 ale viceprimarurui si consilier,or locali din comuna saniob.Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintere de sedinla, irrira r, discufii.Dl Laszlo sandor, atrage aten[iaasupra faptului c6 ain naportul privind starea economic[, sociald qide mediu, a$a cum spune titlul, nu a inleies st'area in ;";; ; una .orrrrnu, o-"oirpurutie raportat la aniiprecedenfi' daci comuna s-a dezvoltat, a r[mas pe loc sau invers. Dac6 s-a a"ui *ui mult fafd de anulprecedent sau nu' referitor la salubrizaie, dacdesie mai 

";."re comuna sau nu, la qcoali s-a vizut cr s-aufrcut lucriri, dar cum st[m cu efectivul de copii, sunt mai mulli sau mai pufini ?Dl primar: referitor la copii, consider ci sunt subiecte care nu sunt pldcute, sunt subiecte dureroase...Dl Laszlo sandor: chiar daci sunt subiect" 0r.".ou.., i.Jui" si le gtim Ei noi...Dl primar' aratd' aqa cum se gtie, cr la-cenalog $idfe;;$ nu mai avem gcoli, la ciuhoi grupele decopii la grddinila sunt cu efectiv minim, clasele primaiel-IV.*t 
"o*u.ute, 

ra fer gi crasere gimnaziare suntcomasate tot cdte dou6' La saniob, elevii in momentul d" futa sunt tot in scidere. Incepem grddinila latoamnr cu 4 copii maghiari gi 7 romi. consider .a 
"."*te ririuti" se datoreaza iir".ir". care in ,ira d" urlnu se grdbesc s[ intemeeze familii qi si fac6 copii.

Dl zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin1d, aratd cE nu e cazul s6 intrim in aceste detalii, dareste necesar ca raportur sr se fundim entezepe situalii .Liirii". gi pe comparafii.Dl Kiss Stefan Alexandru doregte.r.!ln1ir.r"r re *;iorun(e,.procentual, c6t la sutd este, Ia ora
SllXl',i;,?i1?il"ffi il["$,!:""il.i'd, 

sociaraii o" -"aiu i.o*,n"i, rala de anii anteriori, rala'de arie

Dl primar' consider ci nu ag putea si rrspund c[ sunt mulfumit niciodata. Da, in ultimii 2 ani, sau 4,
#r:[il1J:l',Tr,:il,*em cr incontinuu comuna s-a dezvoitat. Giib;*r"*; la punct, reablitate,

" "t*#Xii:i"Tr1,*]"xandru' 
atatd cd'nu are rost si ne pierdem in poveqti, c6 ce s-a frcut se gtie, a cerut

Dl primar, aratd cd'nu se poate pronunfa procentual, dar in mare este mulfumit.

Dl zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfi supune la vot fiecare raport gi astfel au rezultat

Se continui cu suplimentarea ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea incheieriicontractului'de parteneriat in vederea cooperdrii in domeniul-3glt""]_ilt.!:-uar sANIoB respectivASOCIATIA AGRICULToRILOR MAGH1ARI onr nouaNra oRGANTzATTA ruD. BrHoR.Prezintd' dl viceprimar'Zatyko Jacint gi arat[ ci acest parteneriaiva fi benefic pentru agricultori, deoarece seintentioneaz d atragerea de fonduri ain Unlaria.
Dl Zatyko Stefan Adarbert, presedin"tere de sedin{i, invit[ Ia discufii.
!] lrdei Dinuf, intreab[, mai exact, cine va u.r"i.iu a" u..rt. fonduri ?DlZatyko Jacint: to[i agricultorii din comuni.
DL Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedinfi, supune la vot proiectul de hotlr6re, adoptandu-seHotararea nr'26 cu l l voturi p"ni*, 0 voturi impotriva .i o'uutir.ri.

La diverse:



Dl Zatyko Stefan Adalbert, presedintele de sedin{[, invitr ra inscriere la discufii.
Dl Erdei Drnuf intreabi ce va fi cu drumul communal de ra cenarog, dac6 se intenfione azd ceva

lucrdri ?

Dr viceprimar aratdc, a sfudiat probrema, a discutat cu o firm6, se va fac,ce vom avea^bugetul aprobat, vom face demersuri. ' su o rmna, se va face un necesar, iar dupi
In continuare' dl primar p'ez;itd' ofertele Urbanled -gi propune si se ia considerare ;i in calculffi xillX'?j[,,.ry!i*:X,f+mryi#[7 

aii["j:::: j;"*.:#":'e-ue,.,';$i-;i;
Dl Zavko Stefan Adalbert, p."r"dirt"l. d;;il;; at,. cd,se va discuta posibilitatea aceasta la

stabilirea bugetului.
Dl Erdei Dinuf intreabd c6nd sr
Dr primar aratd cd"saptamana ,iitou|:::3Tlffi:,j!fffi;]'' ', cositoarea mecanica?

_ AIte probleme, nu s_au mai discutat.
D:l DJ Zatyko Stefan-AdalUe.t_-preseaintele 

de sedinta:- Declar sedinfa incheiata. Va mrillumesc!
Drept pentru care s-a incheiat p."rJntur proces verbal.

PIESEDINTE DE SEDINTA
ZAryKO STEFAN-ADALBERT
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